



**Obshchestvennyye nauki i sovremennost. 2013-2024**

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 2 Volume . 2014

## **ON THREE-VOLUME EDITION OF "LECTURES AND REPORTS OF MEMBERS OF THE RUSSIAN ACADEMY**

**Svetlana Ikonnikova**

### **Abstract**

The article deals with the content of the three-volume edition, which included lectures and reports of members of the RAS. The edition covers a wide range of global problems of natural Sciences and Humanities, many efforts are made junction of various Sciences.

**Keywords list (en):** economics, philosophy, foreign policy, the Russian cultural heritage

**Date of publication:** 03.03.2014

### **Citation link:**

Ikonnikova S. ON THREE-VOLUME EDITION OF "LECTURES AND REPORTS OF MEMBERS OF THE RUSSIAN ACADEMY // Obshchestvennyye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 2 C. 161-164 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-526/>

# **О ТРЕХТОМНИКЕ "ЛЕКЦИИ И ДОКЛАДЫ ЧЛЕНОВ РОССИЙСКОЙ АКАДЕМИИ НАУК В СПБГУП (1993-2013)"**

**Иконникова Светлана**

## **Аннотация**

Статья освещает содержание трехтомника, в который вошли лекции и доклады членов РАН. Издание охватывает широкий спектр глобальных проблем гуманитарных и естественных наук, многие труды выполнены на стыке различных наук.

**Ключевые слова:** экономика, философия, внешняя политика, русское культурное наследие

**Дата публикации:** 03.03.2014

## **Ссылка для цитирования:**

Иконникова С. О ТРЕХТОМНИКЕ "ЛЕКЦИИ И ДОКЛАДЫ ЧЛЕНОВ РОССИЙСКОЙ АКАДЕМИИ НАУК В СПБГУП (1993-2013)" // *Общественные науки и современность*. – 2014. – Номер 2 С. 161-164 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-526/>